
Protokół Nr XXIV/20 z posiedzenia

Rady Miejskiej w Michałowie VIII kadencji, które odbyło się 30 grudnia 2020r. w sali
narad Urzędu Miejskiego w Michałowie przy ulicy Białostockiej 11

Obradom przewodniczyła  Maria Bożena Ancipiuk - Przewodniczący Rady Miejskiej
w Michałowie.

O godzinie 09:00 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Michałowie  - otworzyła obrady XXIV
Sesji Rady Miejskiej w Michałowie VIII kadencji.

Na stan 15 radnych w chwili otwarcia obrad obecnych było 14 radnych.

1 Ancipiuk Maria Bożena - Przewodnicząca
2 Balcerzak Ryszard
3 Bielenia Nina
4 Bocheńska Marlena Marzena
5 Charytoniuk Marek - wiceprzewodniczacy
6 Chlabicz Mikołaj Borys
7 Dąbrowski Piotr,
8 Gryko Bogdan
9 Grzegorczuk Agnieszka Jadwiga
10 Jarocka Raisa

11 Kazberuk Alina
12 Kupraszewicz Ewa
13 Łuksza Waldemar

14 Ostaszewski Bogusław Andrzej

Nieobecni radni: Kononczuk Roman

Ponadto w obradach uczestniczyli:
Burmistrz Michałowa – Marek Nazarko, Sekretarz – Anna Stalbowska, Skarbnik – Anna

Palecka, dyrektorzy i kierownicy jednostek gminy.

Przewodnicząca po sprawdzeniu listy obecności, stwierdziła, że obrady są prawomocne,
ponieważ w obradach uczestniczy 14 radnych co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego
15 osób stanowi quorum władne do podejmowania uchwał i decyzji. Przewodniczącą odczytała
informację  dot.  obowiązku  ochrony  danych  osobowych  osób  fizycznych  zgodnie  z
Rozporządzeniem o ochronie danych osobowych oraz informację o nagrywaniu, transmitowaniu i
archiwizowaniu sesji Rady Miejskiej w Michałowie – informacja w  załączeniu do protokołu.

Przewodnicząca  odniosła  się  do  tematu  związanego  z  podjętą  wcześniej  uchwałą  o
wygaśnięciu mandatu radnego Piotra Dąbrowskiego. Przewodnicząca przedstawiła kroki jakie
miały miejsce w tym temacie a mianowicie:

1. Radny Piotr  Dąbrowski  w oparciu  o  kodeks wyborczy w terminie  7  dni  od podjęcia
uchwały  o  wygaszeniu  mandatu  miał  możliwość  złożenia  odwołania  od  uchwały  i
zachowanie  tym  samym  mandatu  radnego.  I  takie  odwołanie/skargę  na  uchwałę  w
sprawie  stwierdzenia  wygaśnięcia  mandatu  radny  Piotr  Dąbrowski  złożył  za
pośrednictwem Rady Miejskiej.

2. Jednak zrobił to nieskutecznie, i Wojewódzki Sąd Administracyjny wydał prawomocne 
postanowienie o odrzuceniu skargi i w oparciu o to mandat Pana Dąbrowskiego wygasł.
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3. Ale w między czasie Wojewoda rozstrzygnięciem nadzorczym stwierdził nieważność 
uchwały Rady Miejskiej w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego,  jednak 
uchylił trzy tygodnie po wygaśnięciu mandatu. 

4. Kolejnym krokiem jaki poczyniła Rada Miejska było podjęcie uchwały o wniesieniu 
skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego na rozstrzygnięcie nadzorcze 
Wojewody Podlaskiego.

5. W tym momencie należy zależy zadać pytanie, czy rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 
jest skuteczne?

6. Zwróciliśmy się także z prośbą do Komisarza Wyborczego o zajęcie stanowiska w ww. 
sprawie, który stwierdził, iż wygaśnięcie mandatu stwierdza Wojewoda

7. Przesłaliśmy do Wojewody prawomocne postanowienie sądu i wnieśliśmy o uznanie 
bezprzedmiotowości rozstrzygnięcia nadzorczego z uwagi na wygaśnięcie mandatu 
radnego zgodnie z art. 384 kodeksu wyborczego. 

8. Do chwili obecnej nie otrzymaliśmy stanowiska Wojewody.

Przewodnicząca stwierdziła, że tam gdzie mogła zwróciła się z  zapytaniem odnośnie kwestii
sprawowania mandatu przez radnego Piotra Dąbrowskiego i teraz jest w kropce. Przewodnicząca
dodała, że tu chodzi tylko o to czy pan Piotr może uczestniczyć w obradach sesji . 

Ad. 2 Zatwierdzenie porządku XXIV sesji Rady Miejskiej w Michałowie
W obliczu  braku  uwag  i  wniosków  formalnych  do  porządku  obrad  Przewodnicząca

zarządziła głosowanie nad przedstawionym porządkiem obrad po zmianach.
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad:

Porządek XXIV Sesji Rady Miejskiej przewiduje:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad XXIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
4. Informacja z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez 
Burmistrza Michałowa

b) wniesienia wkładu pieniężnego do spółki „Niezapominajka” sp. z o.o. w Michałowie
c) zmian w budżecie na 2020r.
d) uchwalenia budżetu Gminy Michałowo na 2021 rok
e) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Michałowo na lata 2021-2031
f) zwolnień z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis
g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie działalności 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Woli
h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu
i) opłaty targowej
j) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego w 

zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Michałowo
k) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu na 

przeprowadzenie termomodernizacji budynków i lokali mieszkalnych położonych na terenie
Gminy Michałowo w latach 2020 - 2024
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l) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
stawki tej opłaty

m) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właścicieli nieruchomości 

n) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 6 Bondary
o) zatwierdzenie planu pracy Rady Miejskiej w Michałowie na 2021 rok
p) zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Michałowie na 2021 rok
q) zatwierdzenie planu pracy Komisji Planowania, Gospodarki Finansowej i Komunalnej 

Rady Miejskiej w Michałowie na 2021 rok 
r) zatwierdzenie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia Rady Miejskiej w 

Michałowie na 2021 rok 
s) zatwierdzenie planu pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Spraw Socjalnych i 

Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Michałowie na 2021 rok 
6. Przedstawienie wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży w 2021r.
7. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.
8. Sprawy różne.
9. Zamknięcie obrad XXIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.

Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Zatwierdzenie
porządku obrad XXIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie).

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie 
W  obliczu  braku  uwag  i  braku  wniosków  formalnych  Przewodnicząca  zarządziła

głosowanie nad przyjęciem protokołu z XXIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
Radni  w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli  protokół z  XXIII

Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
W głosowaniu brało udział 14 radnych.
Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu (pod nazwą: Przyjęcie protokołu z

XXIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie).

Ad. 4 Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym
Burmistrz  przedstawił informację z pracy w okresie międzysesyjnym - informacja  w

załączeniu do protokołu.
W dalszej części głos zabrali Dyrektorzy i Kierownicy jednostek budżetowych informując

o pracy jednostek w okresie międzysesyjnym. Głos zabrali:  Dyrektor GOK – Paweł Oziabło,
Dyrektor Zespołu Szkół w Michałowie – Małgorzata Gwaj – Szastaj, Dyrektor MOSiR – Dariusz
Golak, Dyrektor Gminnego Przedszkola – Jolanta Dzieniszewska.

Ad. 5 Podjęcie uchwał 
Projekt  uchwały  w  sprawie określenia  zasad  wnoszenia,  cofania  i

zbywania udziałów i akcji przez Burmistrza Michałowa
Sekretarz Anna Stalbowska na podstawie projektu uchwały omówiła

założenia projektu uchwały oraz zasadność jej podjęcia.
W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca

zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.
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Radni  w  głosowaniu  jawnym 11  głosami  „za”,  przy  2  głosach  „przeciw”  i  1  głosie
„wstrzymującym się” przyjęli uchwałę w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i
zbywania udziałów i akcji przez Burmistrza Michałowa.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.
Uchwała Nr XXIV/196/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w

sprawie  określenia  zasad  wnoszenia,  cofania  i  zbywania  udziałów  i
akcji przez Burmistrza Michałowa (w załączeniu do protokołu).

Projekt  uchwały  w  sprawie  wniesienia  wkładu  pieniężnego  do  spółki
„Niezapominajka” sp. z o.o. w Michałowie

Sekretarz Anna Stalbowska na podstawie projektu uchwały omówiła
założenia projektu uchwały.

Radna  Raisa  Jarocka  przewodnicząca  Komisji  Finansowej
poinformowała,  iż  komisja  pozytywnie  zaopiniowała  omawiany  projekt
uchwały.

W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni  w głosowaniu jawnym 11 głosami  „za”,  przy 3 głosach „przeciw” i  0  głosach
„wstrzymujących  się”  przyjęli  uchwałę  w  sprawie  wniesienia  wkładu  pieniężnego  do  spółki
„Niezapominajka” sp. z o.o. w Michałowie.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.
Uchwała Nr XXIV/197/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w

sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki „Niezapominajka” sp. z o.o. w Michałowie
(w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020r.
Skarbnik Anna Palecka na podstawie projektu uchwały omówiła założenia

projektu uchwały.
Radna  Raisa  Jarocka  przewodnicząca  Komisji  Finansowej

poinformowała,  iż  komisja  pozytywnie  zaopiniowała  omawiany  projekt
uchwały.

W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni  w głosowaniu jawnym 11 głosami  „za”,  przy 3 głosach „przeciw” i  0  głosach
„wstrzymujących  się”  przyjęli  uchwałę  w  sprawie  wniesienia  wkładu  pieniężnego  do  spółki
„Niezapominajka” sp. z o.o. w Michałowie.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.
Uchwała Nr XXIV/198/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w

sprawie zmian w budżecie na 2020r. (w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Michałowo na 2021 rok
Skarbnik  Anna  Palecka  poinformowała  o  zmianach  jakie  dokonano  w

stosunku do projektu budżetu:
1.  Zwiększono  wydatki  budżetowe  o  kwotę  250  tyś  zł  w  rozdziale

stołówka  szkolna  –  środki  zostały  przesunięte  z  rozdziału  towarzystwa
budownictwa społecznego. 
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2. Zmniejszono  plan wydatków budżetowych w rozdziale Urzędy Gmin
(miast i miast na prawach powiatu) o 148 tyś zł a zwiększono o tą kwotę w
rozdziale Szkoły Podstawowe z przeznaczeniem na sprzątanie.

Pani  Skarbnik  poinformowała,  że  projekt  budżetu  został  przedłożony
Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku i został przez RIO pozytywnie
zaopiniowany; uwagi wskazane przez RIO zostały również uwzględnione. 

Burmistrz na podstawie prezentacji multimedialnej omówił i porównał
planowane kwoty związane z prowadzeniem oświaty w Szkole Podstawowej w
2021 w stosunku do roku 2018r. i  kwot jakie dokłada Gmina. W 2018r. do
Szkoły Podstawowej i Zespołu Szkół Gmina dołożyła 2.709.089 zł  natomiast
na rok 2021r. Gmina w budżecie planuje przeznaczenie na ten sam cel kwotę
1.018 tys  zł.  Czyli  jest  to  różnica  na  plus  dla  gminy  ok  1,7  mln  zł.  przy
większej liczbie uczniów obecnie niż w 2018r.

Wiceprzewodniczący Marek Charytoniuk odczytał uchwałę RIO dot.
pozytywniej  opinii RIO co do projektu budżetu Gminy Michałowo na 2021r
(uchwała RIO w załączeniu do protokołu).

Radna  Raisa  Jarocka  przewodnicząca  Komisji  Finansowej
poinformowała,  iż  komisja  pozytywnie  zaopiniowała  omawiany  projekt
uchwały.

Podczas dyskusji radni zgłosili następujące zapytania:
- Radny Ryszard Balcerzak -  jaka będzie kwota długu na 2021r. –  Burmistrz na podstawie
projektu  uchwały  dot.  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  poinformował,  iż  na ten  rok  kwota
długu na koniec 2020r. wynosi 4 mln 760 tys zł a na koniec 2021r. 8 mln 750 tys zł. Burmistrz
dodał, że to są pieniądze z obligacji, które na ten moment nie są rozdysponowane i kwota na
papierze a kwota w rzeczywistości różni się o 50%. Pan Burmistrz dodał, że na paragrafie drogi
publiczne  kwota wolnych środków wynosi 2 mln 490 tyś zł a inne rzeczy, które są zapisane w
parafach wynikają z technicznych kwestii – to powoduje, że kwoty należy gdzieś przypisać. 
Radny Ryszard Balcerzak stwierdził, że w 2022r. planowana kwota długu wynosi 8 mln 253 tyś
zł i 300 tyś zł to obsługa kredytu – Burmistrz poinformował, że samorząd wspólnie postanowił
wykonać  inwestycje,  które  wcześniej  nie  były  planowane  jak  np.  stacja  uzdatniania  wody,
bioróżnorodność, hala sportowo – widowiskowa i inne. Postanowiono, że te środki bierzemy, nie
rozdysponowujemy i składamy wnioski o pozyskanie pieniędzy na kolejne inwestycje.
Radny Ryszard Balcerzak spytał jaki jest limit zadłużenia gminy – Burmistrz poinformował,
że kwota długu nie może przekraczać 60% planowanych w danym roku dochodów a w naszej
Gminie zadłużenie jest na poziomie ok 20%.
-  Radna  Agnieszka  Grzegorczuk spytała  o  wysokość  pozyskanych  środków  z  zewnątrz  –
Burmistrz poinformował, iż jest to kwota ok 23 ml zł. 

Radni podczas dyskusji wyrazili następujące stanowiska:
- Radny Bogusław Ostaszewski stwierdził, że budżet Gminy Michałowo na 2021r. jest bardzo
dopracowanym  budżetem,  który  przewiduje  wydatki  w  różnych  aspektach  funkcjonowania
Gminy z uwzględnieniem pozyskania środków z zewnątrz;
- Radny Ryszard Balcerzak stwierdził, że powinniśmy inwestować, ale się nie zadłużać, gdyż
gmina posiada możliwości i środki żeby inwestować bez zadłużania się. Radny stwierdził,  że
inne Gminy nie mają przepompowni gazu jak nasza i tak wielkich dodatkowych środków, które
można byłoby wykorzystać na dobre cele, na inwestycje, a nie trwonienie. Radny stwierdził, że
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dlatego  jest  przeciw  budżetowi  gminy,  gdyż  marnowane  są  pieniądze  z  podatków  z
przepompowni
-  Przewodnicząca stwierdziła,  że  każdy  rolnik  chcąc  rozwinąć  swoją  działalność  dokonuje
zadłużenia i tak samo w samorządzie, chcąc wykonać tak wiele inwestycji i chcąc pozyskiwać
fundusze  z  zewnątrz  i  posiadać  środki  na  wkład  własny  zadłużenie  jest  konieczne.
Przewodnicząca dodała, że budżet na 2021 jest skonstruowany bardzo dobrze.
 -  Burmistrz  odnosząc się do wypowiedzi radnego Ryszarda Balcerzaka prosił o wskazanie w
jakim miejscu  są  trwonione  pieniądze,  ponieważ  trwonieniem można  nazwać  dokładanie  do
budżetu  szkoły  przez  4  lata  poprzedniej  kadencji  kwoty  1  mln  700  tys  zł.  Burmistrz  podał
wskaźnik  wydatków  administracyjnych  na  wynagrodzenia  porównując  poprzednią  i  obecną
kadencję - w obecnej kadencji wskaźnik wynosi 0,45 a w poprzedniej kadencji współczynnik
wyniósł 0,46 – także obecnie współczynnik jest niższy – Radny Ryszard Balcerzak stwierdził,
że  deficyt  na  wydatki  bieżące  pokrywany jest  przez  obligacje  a  one  miały  iść  na  realizację
inwestycji –  Burmistrz poinformował, iż w §4 uchwały  budżetowej jest zapisane, iż deficyt
budżetu gminy zostanie  pokryty przychodami z  emisji  papierów. Burmistrz  dodał,  że  deficyt
budżetu gminy nie należy mylić z deficytem bieżącym i gdyby było coś nie tak,  to RIO nie
zatwierdziłoby  projektu  budżetu.  Skarbnik dodała,  że  w  załączniku  inwestycyjnym  jest
widoczne,  że  obligacje  przeznaczone  są  na  realizację  inwestycji.  Burmistrz zwrócił  się  z
pytaniem do radnego Ryszarda  Balcerzaka,  czy radny na etapie  prac  nad projektem budżetu
zgłosił jakiś wniosek formalny dot. budżetu na 2021r. Radny Ryszard Balcerzak stwierdził, że
na  ostatniej  sesji  była  mowa,  że  projekt  budżetu  będzie  jeszcze  dyskutowany na komisjach.
Radny  dodał,  że  był  na  dwóch  komisjach  gdzie  usłyszał,  że  na  temat  budżetu  zostało  już
wszystko  powiedziane  w  związku  z  czym nie  było  żadnej  dyskusji  nad  projektem  budżetu.
Przewodnicząca poinformowała,  że  projekt  budżetu  był  dyskutowany  na  trzech  sesjach,  na
komisjach i była możliwość zgłaszania wniosków formalnych do budżetu na 2021r. 
- Radna Alina Kazberuk stwierdziła, że budżet na 2021r. jest skonstruowany bardzo dobrze,
ponieważ np. w poprzedniej kadencji środki nie były pozyskiwane a kanalizacja w Nowej Woli
była  wykonana  za  środki  własne.  Radna  podziękowała  Burmistrzowi  i  pracownikom  za
opracowanie budżetu na 2021r. 
 

W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni  w głosowaniu jawnym 11 głosami  „za”,  przy 3 głosach „przeciw” i  0  głosach
„wstrzymujących się” przyjęli  uchwałę  w sprawie uchwalenia budżetu  Gminy Michałowo na
2021 rok.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.
Uchwała Nr XXIV/198/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Michałowo na 2021 rok (w załączeniu do protokołu).

Przewodnicząca pogratulowała Burmistrzowi oraz wszystkim, którzy przyczynili się do
skonstruowania budżetu na 2021r.  

Burmistrz  podziękował Radzie, Komisjom Rady, Radnym, Dyrektorom i Kierownikom
jednostek  budżetowych  gminy,  pracownikom  Urzędu  za  wkład  wniesiony  w  opracowanie
budżetu na 2021r. 

Projekt uchwały  w sprawie  uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy
Michałowo na lata 2021-2031
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Wiceprzewodniczący Marek Charytoniuk odczytał uchwałę RIO dot.
pozytywniej  opinii Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Michałowo  na  lata  2021-2031  (uchwała  RIO  w
załączeniu do protokołu).

Radna  Raisa  Jarocka  przewodnicząca  Komisji  Finansowej
poinformowała,  iż  komisja  pozytywnie  zaopiniowała  omawiany  projekt
uchwały.

W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni  w głosowaniu jawnym 11 głosami  „za”,  przy 3 głosach „przeciw” i  0  głosach
„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Michałowo na lata 2021-2031.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.
Uchwała Nr XXIV/200/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Michałowo na lata 2021-2031
(w załączeniu do protokołu).

Przewodnicząca o godz. 11:15 ogłosiła przerwę. O godz. 11:50 wznowiła obrady.
Po przerwie na obrady sesji nie przybyła radna Ewa Kupraszewicz.

Projekt uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości w ramach pomocy
de minimis

Skarbnik Anna Palecka na podstawie projektu uchwały omówiła założenia
projektu.

Radna  Raisa  Jarocka  przewodnicząca  Komisji  Finansowej
poinformowała,  iż  komisja  pozytywnie  zaopiniowała  omawiany  projekt
uchwały.

W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie
zwolnień z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Uchwała Nr XXIV/201/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w

sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis (w załączeniu
do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu
na dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Woli

W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie
udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Białostockiemu  na  dofinansowanie  działalności
Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Woli.

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
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Uchwała Nr XXIV/202/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Białostockiemu  na  dofinansowanie
działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Woli (w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu
Skarbnik Anna Palecka na podstawie projektu uchwały omówiła założenia 
projektu.
W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca

zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.
Radni  w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”  przyjęli  uchwałę  w sprawie  udzielenia

pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu.
W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Uchwała Nr XXIV/203/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w

sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Białostockiemu (w  załączeniu  do
protokołu).

Projekt uchwały w sprawie opłaty targowej
Sekretarz  Anna  Stalbowska  na  podstawie  projektu  uchwały  omówiła

założenia projektu.
Radna  Raisa  Jarocka  przewodnicząca  Komisji  Finansowej

poinformowała,  iż  komisja  pozytywnie  zaopiniowała  omawiany  projekt
uchwały a na inkasenta wyznaczyła firmę LIMPIAR Elżbieta Leszczuk, Szymki
87, 16-050 Michałowo

W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni  w  głosowaniu  jawnym  9  głosami  „za”,  przy  3  głosach  „przeciw”  i  1  głosie
„wstrzymującym się” przyjęli uchwałę w sprawie opłaty targowej.

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Uchwała Nr XXIV/204/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w

sprawie opłaty targowej (w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie
realizacji  zadania  publicznego  w  zakresie  lokalnego  transportu  zbiorowego  na  terenie
Gminy Michałowo

Burmistrz  poinformował,  iż  Gmina przystępuje do  rozmów i  negocjacji z  sąsiednimi
gminami, żeby każda z gmin złożyła wniosek o dodatkowe finansowanie dodatkowych kursów
autobusów  w  ramach  funduszy,  którymi  dysponuje  Wojewoda.  W  związku  z
powyższym konieczne jest podjęcie omawianej uchwały.
 Radna  Raisa  Jarocka  przewodnicząca  Komisji  Finansowej
poinformowała,  iż  komisja  pozytywnie  zaopiniowała  omawiany  projekt
uchwały.

W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego w zakresie
lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Michałowo.

8



W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Uchwała Nr XXIV/205/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w

sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  w  sprawie  realizacji  zadania
publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Michałowo (w
załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji
celowej z budżetu na przeprowadzenie termomodernizacji budynków i lokali mieszkalnych
położonych na terenie Gminy Michałowo w latach 2020 - 2024

O godz. 12:17 na salę narad przybyła radna Ewa Kupraszewicz

Burmistrz na podstawie projektu uchwały omówił założenia projektu.
 Radna  Raisa  Jarocka  przewodnicząca  Komisji  Finansowej
poinformowała,  iż  komisja  pozytywnie  zaopiniowała  omawiany  projekt
uchwały.

W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli uchwałę zmieniająca
uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu na przeprowadzenie
termomodernizacji budynków i lokali mieszkalnych położonych na terenie Gminy Michałowo w
latach 2020 – 2024.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.
Uchwała  Nr XXIV/206/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu na
przeprowadzenie  termomodernizacji  budynków  i  lokali  mieszkalnych  położonych  na
terenie Gminy Michałowo w latach 2020 - 2024 (w załączeniu do protokołu).

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty

Burmistrz  na podstawie prezentacji  multimedialnej  omówił możliwe metody opłat  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz kalkulacje kosztów odbioru odpadów. Burmistrz
poinformował, iż  do naszych mieszkańców skierowano ankietę internetową w temacie metody
odbioru odpadów. Na 186 osób, które wzięły udział w ankiecie 116 osób wybrały metodę od
liczby mieszkańców faktycznie zamieszkujących daną nieruchomość. Burmistrz poinformował,
że podobnie jak w innych gminach zaproponowano ustalenie zniżki w kwocie 1 zł od każdego
mieszkańca w przypadku nieruchomości posiadających kompostownik. 

Radna  Raisa  Jarocka  przewodnicząca  Komisji  Finansowej
poinformowała, iż komisja opowiedziała się za wyborem następującej metody:
od liczby mieszkańców faktycznie zamieszkujących daną nieruchomość  i opowiedziała się
za  miesięczną  stawką  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,  zbieranymi  i
odbieranymi w sposób selektywny w wysokości 24 zł od jednego mieszkańca zamieszkującego
daną nieruchomość.

W wyniku dyskusji nie zgłoszono wniosków formalnych do projektu uchwały.
W związku  z  powyższym  Przewodnicząca przeszła  do  głosowania  wniosku  Komisji

Finansowej  i  wyborem  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
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komunalnymi:  od liczby mieszkańców faktycznie zamieszkujących daną nieruchomość
ustalając miesięczną stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami  komunalnymi,  zbieranymi i
odbieranymi w sposób selektywny w wysokości 24 zł od jednego mieszkańca zamieszkującego
daną nieruchomość.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” opowiedzieli się za wyborem
następującej metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi:
od liczby mieszkańców faktycznie zamieszkujących daną nieruchomość  ustalając miesięczną
stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, zbieranymi i odbieranymi w sposób
selektywny w wysokości 24 zł od jednego mieszkańca zamieszkującego daną nieruchomość

W głosowaniu brało udział 14 radnych.
Przewodnicząca przeszła do głosowania wniosku Komisji Finansowej, aby miesięczną

stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli właściciel nieruchomości nie
wypełnia  obowiązku  zbierania  odpadów  komunalnych  w  sposób  selektywny  -  ustalić  jako
trzykrotność stawki 24zł. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” opowiedzieli się za ustaleniem
miesięcznej  stawki  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,  jeżeli  właściciel
nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny –
na poziomie trzykrotność stawki 24zł. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.
Przewodnicząca przeszła  do  głosowania wniosku Komisji  Finansowej,  aby wysokość

zwolnienia z opłat w przypadku posiadania Karty Dużej Rodziny wynosiło 30% miesięcznych
stawek opłat. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i
jednym głosie „wstrzymującym się” opowiedzieli się za tym, aby wysokość zwolnienia z opłat w
przypadku posiadania Karty Dużej Rodziny wynosiło 30% miesięcznych stawek opłat.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.
W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca

zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.
Radni  w głosowaniu jawnym 12 głosami  „za”,  przy 0 głosach „przeciw” i  2  głosach

„wstrzymujących  się”  przyjęli  uchwałę  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.
Uchwała Nr XXIV/207/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w

sprawie  wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz
ustalenia stawki tej opłaty (w załączeniu do protokołu).

Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie
określenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi
składanej przez właścicieli nieruchomości.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.
Uchwała Nr XXIV/208/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w

sprawie   określenia  wzoru deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości (w załączeniu do protokołu).
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Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 6
Bondary

Burmistrz na podstawie projektu uchwały omówił założenia projektu.
W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca

zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.
Radni  w głosowaniu jawnym 12 głosami  „za”,  przy 2 głosach „przeciw” i  0  głosach

„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w
obrębie 6 Bondary.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.
Uchwała Nr XXIV/209/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w

sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 6 Bondary (w załączeniu
do protokołu).

Przewodnicząca o godz. 13:15 ogłosiła przerwę. O godz. 13:30 wznowiła obrady.
Po przerwie na salę narad nie powróciła radna Agnieszka Grzegorczuk.
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Michałowie

na 2021 rok
Wiceprzewodniczący  Marek  Charytoniuk odczytał  plan  pracy  Rady  Miejskiej  w

Michałowie na 2021 rok (plan w załączeniu do protokołu).
W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca

zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie

zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Michałowie na 2021 rok.
W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Uchwała Nr XXIV/210/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w

sprawie   zatwierdzenia  planu  pracy  Rady  Miejskiej  w  Michałowie  na  2021  rok (w
załączeniu do protokołu).

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji  Rewizyjnej  Rady
Miejskiej w Michałowie na 2021 rok

Radna Ewa Kupraszewicz przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała plan pracy
Komisji Rewizyjnej na 2021 rok (plan w załączeniu do protokołu).

W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Michałowie na 2021 rok.

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Uchwała Nr XXIV/211/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w 

sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Michałowie na 
2021 rok (w załączeniu do protokołu).

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Planowania,
Gospodarki Finansowej i Komunalnej Rady Miejskiej w Michałowie na 2021 rok 

 Radna  Raisa  Jarocka  przewodnicząca  Komisji  Planowania  odczytała  plan  pracy
Komisji Planowania na 2021 rok (plan w załączeniu do protokołu).
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W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie
zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Planowania,  Gospodarki  Finansowej  i  Komunalnej  Rady
Miejskiej w Michałowie na 2021 rok.

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Uchwała Nr XXIV/212/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w

sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Planowania,  Gospodarki  Finansowej  i
Komunalnej Rady Miejskiej w Michałowie na 2021 rok (w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji  Oświaty,  Kultury,
Zdrowia Rady Miejskiej w Michałowie na 2021 rok 

Radna  Alina  Kazberuk  przewodnicząca  Komisji  Oświaty  odczytała  plan  pracy
Komisji Oświaty na 2021 rok (plan w załączeniu do protokołu).

W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie
zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia Rady Miejskiej w Michałowie na
2021 rok.

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Uchwała Nr XXIV/213/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w

sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia Rady Miejskiej w
Michałowie na 2021 rok (w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony
Środowiska, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Michałowie na
2021 rok 

Radny Bogusław Ostaszewski przewodniczący Komisji Rolnictwa odczytał plan pracy
Komisji Rolnictwa na 2021 rok (plan w załączeniu do protokołu).

W wyniku braku uwag i  wniosków formalnych do projektu uchwały  Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie
zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska,  Spraw  Socjalnych  i
Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Michałowie na 2021 rok.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.
Uchwała Nr XXIV/214/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w

sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska,  Spraw
Socjalnych  i  Porządku  Publicznego  Rady  Miejskiej  w  Michałowie  na  2021  rok  (w
załączeniu do protokołu).

Ad. 6 Przedstawienie wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży w 2021r.
Sekretarz  poinformowała,  iż  wykaz  nieruchomości  zawiera  nieruchomości,  które

sukcesywnie będą przedstawiane Radzie do sprzedaży w 2021r.

Ad. 7 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych - brak
 

Ad. 8 Sprawy różne 
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  Sekretarz  w imieniu  Burmistrza  i  swoim złożyła  świąteczno  -  noworoczne  życzenia
radnym oraz mieszkańcom.

Przewodnicząca odniosła  się  do  wcześniejszej  dyskusji  dot.  pracy Komisji  Rady nad
budżetem Gminy Michałowo i poinformowała, iż Komisja Finansowa na dwóch posiedzeniach
zajmowała się projektem budżetu, Komisja Oświatowa jak również Komisja Oświaty zajmowała
się także projektem budżetu gminy na 2021r.
Ad. 9 Zamknięcie obrad XXIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodnicząca o godz. 14:00 zamknęła obrady
XXIV Sesji Rady w Michałowie VIII kadencji.

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Michałowie

Maria Bożena Ancipiuk

Protokołowała: U. Tarasewicz
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	Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu (pod nazwą: Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie).

